
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

Protokół nr LV/2022 

LV Sesja w dniu 21 grudnia 2022  

Obrady rozpoczęto 21 grudnia 2022 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 11:54 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych /Radny Adamski spóźnił się wszedł na salę 

posiedzeń o godz. 11.24/. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Jan Bartosik 

3. Michał Jerczyński 

4. Piotr Jeziorny 

5. Sławomir Kasprzak 

6. Józef Kwaśnik 

7. Łukasz Olbrych 

8. Tadeusz Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Emilia Poprawa 

11. Karolina Rybak 

12. Mieczysław Skotnik 

13. Mateusz Sroka 

14. Katarzyna Szczepańska 

15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Pięćdziesiąte piąte posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 6 grudnia 2022 roku o godz. 11:00 

otworzył Wiceprzewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z 

listą  obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy -Adam Kopis  

- Skarbnik Gminy  -  Alina Brząkała, 

- Sekretarz Gminy/ Zastępca Wójta – Małgorzata Gąszczak 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska –  

  Tomasz Jerczyński, 

- Kierownik Centrum Usług Wspólnych – Aleksandra Jerczyńska, 

- Z-ca Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Danuta Gąszczak,  

- Informatyk – Przemysław Mrózek, 

- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- Radca Prawny – Gabriela Drzazga. 

 



2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2022 rok. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zakończenie obrad LV Sesji Rady Gminy 

Wobec braku uwag do porządku obrad, Wiceprzewodniczący przeszedł do głosowania w 

sprawie przyjęcia porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Bartosik, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz 

Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna 

Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (3) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Emilia Poprawa 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z LIV sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do 

wglądu przed sesją. Wiceprzewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do 

protokołu lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu.  

W związku z powyższym Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w 

protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Bartosik, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz 

Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna 

Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (3) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Emilia Poprawa 

 



4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta w okresie 

międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, który stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

W tym momencie o godz. 11:24 wszedł na salę posiedzeń Radny Adamski.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2022 rok. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy - Alina Brząkała, która przedstawiła zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2022 rok /21:42– 29:36 minuta transmisji/.  

Wobec braku pytań i uwag, Wiceprzewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad 

projektem w/w uchwały. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LV/329/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Łęka Opatowska na 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz 

Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Michał Jerczyński, Emilia Poprawa 

 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji.  

 

8. Wolne wnioski i informacje. 

 

Glos zabrał Wiceprzewodniczący Rady, który odczytał pismo od ośmiu Przedsiębiorców  

z terenu Gminy Łęka Opatowska - wniosek o obniżenie wymiaru podatku od nieruchomości 

do 8%. Wniosek ten był na komisji wstępnie omawiany, ale będzie na najbliższym 

posiedzeniu szerzej rozpatrywany.  

 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy - Adam Kopis, który podziękował za możliwość spotkania 

na dzisiejszej sesji w celu procedowania nad zmianami budżetowymi w związku z wypłatą 

dodatku węglowego dla mieszkańców gminy.  



Jako kolejny głos zabrał Radny Powiatowy D. Gąszczak, który spytał odnośnie poruszonej w 

sprawozdaniu Wójta kwestii lewoskrętów? Czy chodziło o lewoskręty w Łęce Opatowskiej 

czy w Piaskach? Dodatkowo spytał o przedsiębiorcę, który chce inwestować na terenie 

gminy. 

 

Wójt Gminy odpowiedział, w kontekście pierwszego pytania , Generalna Dyrekcja Dróg i 

Autostrad oddział w Poznaniu  w pierwszej kolejności przyjęła do realizacji kwestię związaną 

tylko z lewoskrętem w Piaskach i rozbudową całego tegoż skrzyżowania. Podczas ostatniego 

spotkania w formie zdalnej, na którym wszyscy obecni mieli znaleźć wspólne rozwiązanie co 

do planowanej inwestycji min. dla tego, co już jest zrobione po stronie gminy a mianowicie 

ścieżki pieszo rowerowej. Punktem spornym okazał się zjazd na Zmyśloną Słupską bo zadano 

pytanie czy to będzie zjazd czy skrzyżowanie,  przedstawiciel GDDiA jednoznacznie określił, 

że to będzie zjazd, zjazd utwardzony, gdzie będą zachowane wszelkie kwestie 

bezpieczeństwa.  

Zaplanowano trzy wysepki. Odnośnie przeniesienia i umiejscowienia fotoradaru w Piaskach, 

będzie decydował Zarządca Inspekcji Transportu Drogowego. Co do kwestii skrzyżowania w 

Łęce Opatowskiej, Wójt odpowiedział iż podczas ostatniego spotkania, przekazał Panu 

Dyrektorowi pismo z Policji dot. miejsc o największej ilości stłuczek , co wezmą również pod 

uwagę, jak tylko będzie wiadomo że są środki na ścieżkę pieszo-rowerową i będą dążyć do 

tego, aby inwestycję wykonać. Dopowiedział, również, iż z informacji, które posiada z 

poprzedniej wizyty w GDDiA przebudowa i rozbudowa do skrzyżowania w Piaskach ma się 

rozpocząć przed połową roku. Natomiast budowa ścieżki, tak jak było to uzgodnione i liczy, 

że tak będzie i uda się ten temat w przyszłym roku ruszyć. Natomiast czy będzie lewoskręt w 

Łęce Opatowskiej, tego na chwilę obecną nie jest w stanie odpowiedzieć.  

 

Odnośnie drugiego pytania dot. przedsiębiorcy,  Wójt odpowiedział, iż jest duże 

zainteresowanie firm inwestycją – budowy S11.Jest kolejna firma, której przedstawiciele już 

prowadzą rozmowy Jak rozpocznie się kwestia przetargu w systemie zaprojektuj i wybuduj i 

zaczną się konkretne ruchy to sądzi, że jako gmina nic nie będziemy na tym tracić a z każdym 

dniem jako gmina też swoje zyskamy. 

Natomiast co do konkretów nie jest w stanie przekazać szczegółów. Trwają negocjacje z 

właścicielami. Wójt tylko doprowadza do tego, żeby dwie strony właściciele terenów Gminy 

Łęka Opatowska jak i inwestorzy zewnętrzni mogli się spotkać. 

 

9. Zakończenie obrad LV Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady o godz. 11.54 zamknął 

obrady LV sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 

Po zakończeniu sesji Wiceprzewodniczący wraz z Wójtem Gminy złożyli życzenia z okazji 

zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia.  

Wiceprzewodniczący 

Rady Gminy Łęka Opatowska 

/-/Sławomir Kasprzak 

 

Przygotował(a): Renata Woźnica 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


